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REFERAT FRA STYREMØTE NR. 8/2012 

I KONGSBERG TRAVSELSKAP 
 

 

Dato:  12. juni 2012 kl. 19.00 

Sted:  Kongsberg Travbane 
 

 

Til stede:  Sidsel Stordalen, Helge Grimnes, Vegar Wetterstad, Ove Bjerkeset 

 

Forfall: Randi Hotvedt, Wenche Fønnebø, Torill Lidal, Linda Hagavold 

 

 

Kopi:  Buskerud Travforbund 
 

 

Sak 54/2012: Referat fra forrige møte 

Det var ingen kommentarer til dette. 

 

Sak 55/2012: Regnskapsoversikt 

Det ble lagt frem en kort regnskapsoversikt for arrangementene så langt i år. De fleste har gått 

omtrent i 0, og det er slik vi har budsjettert med. 

 

Sak 56/2012: Medlemsmøte 

Vi hadde medlemsmøte for kort tid siden, hvor 20 av lagets medlemmer møtte. Styret innledet 

med informasjon til medlemmene om gjennomførte og kommende arrangementer. Så var det 

noen medlemmer som tok opp saker, som styret noterte seg. Vi presenterte en status for lagets 

hester så langt i år, før det ble avsluttet med video fra Markenstravet i 2003 (100-års 

jubileum) og bevertning. Tilbakemeldingene fra medlemsmøtet var gode. 

 

Sak 57/2012: Høyttaleranlegg 

Sidsel har forespurt pris på høyttaleranlegg, og vi venter på pristilbud på dette.  

 

Sak 58/2012: Ledermøte i Buskerud Travforbund 

Vegar refererte fra dette.  

 

Sak 59/2012: Folkehesten 

Buskerud Travforbund har foretatt en spørreundersøkelse blant de som er registrerte eiere i 

Buskerud. Vegar gjennomgikk denne.  

 

Sak 60/2012: Grillfest 

Arbeidsoppgaver til helgens grillfest ble fordelt.  
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Sak 61/2012: Hestens Dag 

Denne skal arrangeres på Kongsberg Travbane søndag 19. august i samarbeide med 

Kongsberg og Omegn Rideklubb. Forberedelsene til denne er i gang. Vi skal ha et felles 

styremøte med rideklubben i løpet av juni med tanke på mer detaljert planlegging.  

 

Sak 62/2012: Nytt toppdekke på banen 

Ove har innhentet pris på grus og salt med tanke på å legge nytt toppdekke på banen. De 

fremmøtte styremedlemmene var enige om at dette gjennomføres før høsten.  

 

Sak 63/2012: Eventuelt 

Det har vært mange forfall til de siste styremøtene. Vi forventer at alle med tillitsverv blir 

med i forberedelsene og gjennomføringen av Hestens Dag, som ved siden av Markenstravet er 

et meget viktig arrangement. 

 

 

Møtet avsluttet kl. 21.00. 

 
Ove Bjerkeset 
14. juni 2012 


